
    Školská rada při SŠ obchodní a služeb SČMSD, Žďár nad Sázavou, s.r.o.

Zápis z jednání č. 2 ŠR dne 9.5.2012

Jednání školské rady  byli přítomni: 100% účast

Mgr. Jaromír Brychta, Zdeňka Zichová, Hana Jelínková, Yvona Krásná, Miroslav Brabec, Ing. Jitka 
Malcová
Pozvaný host:  Radka Pospíchalová

 
 

Program jednání:
1. připomínky a schválení školního řádu a závěrečné zprávy za rok 2011
2. připomínky k podnikatelskému záměru
3. informace o předběžných výsledcích přijímacího řízení pro rok 2012/2013
4. diskuze a návrhy na úsporná opatření
5. různé, diskuse

ad 1) školní řád a závěrečná zpráva

a) Dotazy ze strany zástupce zletilých žáků k úpravě žáků ve škole a jízdě autem v průběhu 
vyučování. 

Dotazy zodpovězeny a vysvětleny J. Malcovou a R. Pospíchalovou
b) Oba dokumenty byly přijaty všemi přítomnými.

ad 2) podnikatelský záměr

Bez připomínek. 

ad 3) přijímací řízení
- sděleny předběžné počty přijatých žáků k danému datu

ad 4) návrhy na úsporná opatření
- při sníženém počtu žáků budou příjmy celkově nižší. Potřeba hledat možnosti úspor. Diskutovány různé 
způsoby řešení a členové ŠR si promyslí případné návrhy, které se pokusí předložit na dalším jednání.

ad 5) Různé

M. Brabec navrhnul umístit odpadkový koš u hlavního vchodu do školy. Návrh předloží vedení školy J. 
Malcová. Další návrhy zazněly k modernizaci přípravy jídel ve školní jídelně a oblékání obsluhujícího 
personálu – žáků. Vedoucí školní jídelny  p. Zichová a p.Pospíchalová vysvětlily některá pravidla a 
předpisy, které se týkají školního stravování a provozu ve školním stravovacích zařízeních, takže tyto 
návrhy jsou nerealizovatelné. M.Brabec se pokusí do příštího jednání připravit některé konkrétní možné 
návrhy. 

Byl navržen předběžný termín konání příští ŠR – říjen 2012 – budou poslány pozvánky. Pokud se 
vyskytnou nějaké písemné podněty, bude jednání svoláno dle potřeby.

Zapsala: Jitka Malcová , předsedkyně ŠR
Za členy: Hana Jelínková

Ve Žďáře n. Sázavou, 20.5.2012


